

# Full-Time Laboratory Coordinator

Hôpital Notre-Dame Hospital (Hearst)

Hearst, Ontario, Canada



**Location: Hearst, ON, CANADA**

**Starting date: immediately**

Hôpital Notre-Dame Hospital, a modern 44-bed facility located in Hearst, is dedicated to service the healthcare needs of our community and the surrounding areas. With a team of 175 employees, including skilled medical professionals and dedicated support staff, we provide comprehensive inpatient and outpatient care. Committed to delivering excellence, we prioritize the health outcomes of our patients, ensuring they receive the highest standard of care. Through advanced technology, specialized programs and community outreach efforts, we strive to continually improve and enhance the well-being of our patients.

## Position Summary

The **Laboratory Coordinator** is a hospital department head position reporting to the Chief Ancillary Officer and to the Medical Director of Timmins cluster Lab services Program. The Laboratory Coordinator is responsible for the operation of the Laboratory Departments at Hôpital Notre-Dame Hospital (Hearst) and Hornepayne Community Hospital.

The Laboratory Coordinator provides administration, diagnostic/technical and educational services. The candidate will also be responsible for all the laboratory staff including, but not limited to, the Medical Laboratory Technologists and Medical Laboratory Assistants, etc.

## Required Skills

The ideal candidate should have a thorough working knowledge of the acute healthcare and laboratory environment, healthcare management methods and financial management practices. The ability to communicate effectively in **French** and in **English** is required as Hôpital Notre-Dame Hospital (Hearst) is designated under the *French Language Services Act*.

The candidate must possess a postgraduate degree in a Medical Laboratory Technology Program and be an active practicing member of the College of Medical Laboratory Technologist of Ontario (CMLTO).

## Benefits

- Competitive salary and benefits
- HOOPP Retirement savings plan
- Professional development opportunities
- Collaborative work environment

If you have a passion for healthcare and a desire to make a difference in patients' lives, we encourage you to apply for the **Laboratory Coordinator** position.

To apply, please submit your resume and cover letter to [hr@ndh.on.ca](mailto:hr@ndh.on.ca)

---

We will only contact those who will be considered for an interview.

---

**Note:** We use the personal information you submit in this contest only. We comply with the Access to Information and Protection of Privacy Act.

# Coordonnateur(trice) en laboratoire à temps plein

Hôpital Notre-Dame Hospital (Hearst)

Hearst, Ontario, Canada



**Lieu : Hearst, ON, CANADA**

**Début de l'emploi : immédiatement**

L'Hôpital Notre-Dame de Hearst, un établissement moderne de 44 lits situé à Hearst, est dédié à répondre aux besoins de santé de notre communauté et des environs. Avec une équipe de 175 employés, comprenant des professionnels de la santé qualifiés et un personnel de soutien dévoué, nous offrons des soins complets aux patients hospitalisés et ambulatoires. Engagés à fournir l'excellence, nous donnons la priorité aux résultats de santé de nos patients, veillant à ce qu'ils reçoivent le plus haut niveau de soins. Grâce à une technologie avancée, des programmes spécialisés et des efforts de sensibilisation communautaire, nous nous efforçons d'améliorer continuellement et de renforcer le bien-être de nos patients.

## Description du poste

Le(la) **coordonnateur(trice) en laboratoire** est responsable du fonctionnement du service de laboratoire et relève de la directrice des services auxiliaires et du directeur médical du *Timmins Cluster Laboratory Services Program*. Le(la) coordonnateur(trice) en laboratoire est responsable du fonctionnement des services de laboratoire pour l'Hôpital Notre-Dame (Hearst) ainsi que pour l'Hôpital communautaire de Hornepayne.

Le(la) coordonnateur(trice) fournit des services administratifs, diagnostiques, techniques et éducatifs. Cette personne est responsable du personnel du laboratoire, y compris, sans toutefois s'y limiter, les technologues de laboratoire médical, les assistants de laboratoire médical, etc.

## Qualités requises

Le(la) candidat(e) idéal(e) possédera une connaissance pratique approfondie du secteur des soins de santé et de laboratoire, des méthodes de gestion des soins de santé et des pratiques de gestion financière. La capacité à bien communiquer en **français** et en **anglais** est exigée puisque l'Hôpital Notre-Dame Hospital (Hearst) est désigné en vertu de la *Loi sur les services en français*.

Le(la) candidat(e) choisi(e) détiendra un diplôme d'études supérieures en technologie de laboratoire médical et sera membre actif de l'Ordre des technologues de laboratoire médical de l'Ontario (OTLMO).

## Avantages

- Salaire et avantages sociaux compétitifs
- Régime d'épargne-retraite HOOPP
- Opportunités de développement professionnel
- Environnement de travail collaboratif

Si vous êtes passionnés par la santé et avez le désir de faire une différence dans la vie des patients, nous vous encourageons à postuler pour le poste de **Coordonnateur(trice) en laboratoire**.

Pour postuler, veuillez envoyer votre CV et lettre de motivation à [hr@ndh.on.ca](mailto:hr@ndh.on.ca).

---

Nous communiquerons seulement avec les personnes dont la candidature sera retenue pour une entrevue

---

**Note:** Nous utilisons les renseignements personnels que vous soumettez dans le cadre de ce concours seulement. Nous nous conformons à la Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée.